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Protokół nr 69/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 25 lipca 2012 r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu- Ewa Dembek /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Starosta zawnioskowała o zaakceptowanie porządku posiedzenia wraz z rozszerzeniem. Do proponowanego 
porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on załącznik nr 2. 
 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mieście 
Lubawskim. 
 

/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Barbara Orłowska - pracownik wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/  
 

Pani B. Orłowska poinformowała, iż konkurs odbył się 18 lipca 2012 r. Zgłosiło się 3 kandydatów: pan  
/wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 
dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i 
Spraw Obywatelskich/, pan /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z 
dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w 
Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ oraz pan /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina 
Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ Dodała, że pan /wyłączenie jawności w 
zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ nie 
stawił się na konkurs. Komisja konkursowa wyłoniła pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; 
na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 
Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ na Dyrektora Zespołu Szkół 
Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim.  
Sekretarz zawnioskowała, aby uzupełnić projekt uchwały o zapis „Zarząd Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim uchwala, co następuje:”   
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu ze zmianą. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim. 
 

Pani B. Orłowska wyjaśniła, że powyższa uchwała jest uchwałą powierzającą panu M. Wodara stanowisko 
Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim na 5 lat.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim.  
 

Starosta zawnioskowała, aby zmienić tytuł uchwały, który powinien otrzymać następujące brzmienie: „w 
sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim” 
Pani B. Orłowska poinformowała, iż zgodnie z ustawą o systemie oświaty, można przedłużyć Dyrektorowi 
powierzenie stanowiska po zasięgnięciu opinii Rady Pedagogicznej oraz Kuratorium Oświaty. Taką opinię 
wydział Oświaty, Kultury i Promocji posiada. Obie są pozytywne.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 

/Pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na wybór wykonawcy na Ucyfrowienie stacjonarnego aparatu RTG w Lubawie dla 
Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Sp. z o.o.  
 

/Na posiedzenie Zarządu wszedł pan Wojciech Umiński - pracownik wydziału Architektury, Budownictwa  
i Gospodarki Mieniem/  
 

Pan W. Umiński wyjaśnił, iż w postępowaniu złożono tylko jedną ofertę, którą złożyła firma AGFA  
Sp. z o.o. Wykonawca spełnił warunki udziału w postępowaniu. Zaoferował cenę mieszczącą się w ramach 
środków finansowych zabezpieczonych na wykazanie zamówienia.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Pan W. Umiński poinformował również, że pojawił się problem na budowie Zespołu Szkół w Kurzętniku  
w związku z kolizją kabli telefonicznych. Wina leży po stronie komunikacji. W mapach do celów 
projektowych zamiast dwóch kabli został ujęty tylko jeden. Nie ujęto światłowodu, co odkryto w trakcie 
realizacji budowy.  
W związku z powyższym nie można prowadzić dalszych robót. Pan W. Umiński dodał, że zrobiono 
rozeznanie na rynku. Firma projektowa z Olsztyna zmianę dotychczasowego projektu wycenia na 5.000,00 
zł +VAT. Pani Zwolicka- obecny projektant, wystąpiła z wnioskiem, aby dokonać, chociaż opłaty za 
uzgodnienia w wysokości 1.230,00 zł.  
Wicestarosta wyjaśnił, że sprawa ciągnie się już dłuższy czas. Dodał, iż uważa, że po części wina leży 
również po stronie biura projektowego p. Zwolickiej. Nie sprawdzono, że są dwa kable. Projektant nie 
zajrzał do studzienki.  
Pan W. Umiński dodał również, że wina leży po obu stronach, zarówno telekomunikacji jak i biura 
projektowego. Zawnioskował, aby Zarząd wyraził zgodę na poniesienie dodatkowego kosztu w wysokości 
1.230,00 zł, aby można było dalej realizować budowę.  
Pani K. Trzaskalska poinformowała, iż uważa, że nie ma czasu, aby budowa nadal stała. Należy ponieść 
dodatkowe koszty. 
Starosta zapytała, czy jeżeli Powiat poniesie dodatkowy koszt, będzie szansa wyegzekwowania tych 
pieniędzy?  
Wicestarosta zasugerował, że w późniejszym czasie można zsumować wszystkie koszty, które wynikały  
z dodatkowych robót i wtedy egzekwować zsumowaną kwotę. 
 

Zarząd zaaprobował wniosek pana W. Umińskiego związany z poniesieniem dodatkowej kwoty w 
wysokości 1.230,00 zł. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Zarząd wyraził zgodę na dodatkowe koszty związane z zaprojektowaniem nowej mapy projektowej.  
 

/Pan W. Umiński opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie materiałów 
planistycznych dotyczących rodzaju i szczegółowości składanych materiałów i wniosków, planów 
rzeczowych, projektów planów finansowych i innych materiałów kalkulacyjnych niezbędnych do 
opracowania projektu budżetu na 2013 r.  
 

Skarbnik wyjaśniła, że najważniejszym elementem są przyjęte zasady kalkulacji zadań zaplanowanych do 
wykonania w roku budżetowym 2013 wraz z szacunkowym kosztem ich wykonania. Poinformowała, iż  
w załączniku nr 1 pojawił się błąd. Podpunkt 2 punktu 1 powinien otrzymać następujące brzmienie: 
„minimalne wynagrodzenie za pracę w 2013 r. wyniesie 1.600 zł” .  
Skarbnik szczegółowo omówiła załącznik nr 1 do projektu uchwały. Dodała, że im więcej znajdzie się 
oszczędności na wydatkach rzeczowych, tym mniej będzie cięć środków na wynagrodzeniach i pochodnych 
od wynagrodzeń. Cała sytuacja spowodowana jest kryzysem ogólnoświatowym.  
Starosta zawiadomiła o odbytym spotkaniu z pracownikami Starostwa oraz kierownikami jednostek 
organizacyjnych i ich głównymi księgowymi. Spotkanie odbyło się, po to by wszyscy mięli świadomość 
powagi sytuacji w Powiecie.  
Pan W. Jabłoński oznajmił, iż bardzo dobrze, że odbyło się takowe spotkanie. Świadomość kształtuje się 
stopniowo. Nie będzie zaskoczenia. Ludzie się przygotują.  
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Skarbnik dodała, że jest dopiero lipiec. Można jeszcze zaoszczędzić środki pieniężne w bieżącym roku, aby 
zmniejszyć prawdopodobieństwo cięcia środków przeznaczonych na wynagrodzenia i pochodne 
wynagrodzeń. Dodała, że w planowaniu budżetów należy również respektować wcześniejsze ustalenia  
o zamrożeniu nagród oraz premii.  
Skarbnik poinformowała także o propozycji zakupu tabletów dla wszystkich Radnych Rady Powiatu, 
Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu oraz obsługi biura Rady Powiatu (20 sztuk). Koszt jednego tabletu 
10" wyniósłby w przybliżeniu 1.000,00 zł. Dodała, iż taka inwestycja zwróciłaby się w ciągu 1,5 roku. 
Tablety zastąpiłyby materiały na Sesję w formie papierowej, przez co uzyskano by oszczędności z tytułu 
zakupu tonerów, papieru ksero oraz kosztów związanych z przesyłką pocztową. Należałoby z tego zrobić 
zadanie inwestycyjne. Pojawiłaby się możliwość obniżenia dotychczasowych wydatków bieżących.  
Starosta popierając propozycję przedstawioną przez Skarbnik, zasugerowała, że dla osób, które będą miały 
trudności związane z obsługą tabletu można zorganizować szkolenie poprowadzone przez informatyka 
Starostwa Powiatowego.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia 
i przedstawienia Radzie Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim oraz Regionalnej Izbie 
Obrachunkowej w Olsztynie informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2012 r. 
 

Skarbnik poinformowała, iż Powiat osiągnął dochody na poziomie 48,5 % w stosunku do dochodów 
planowanych, zaś wydatki na poziomie 44,8 %, w tym wydatki bieżące 49,95 %, wydatki majątkowe  
24,66 %. Następnie Skarbnik szczegółowo omówiła przebieg wykonania budżetu powiatu nowomiejskiego 
za I półrocze 2012 r. oraz kształtowanie się wieloletniej prognozy finansowej. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o przyjęciu 
pensjonariuszki do DPS. 
 

Sekretarz wyjaśniła, że Dyrektor DPS w Grodzicznie wystosował pismo informujące o przyjęciu nowej 
pensjonariuszki skierowanej decyzją wydaną przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Mszanowie.  
 

Zarząd zapoznał się z ww. pismem. 
 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją dotyczącą rozliczenia dotacji 
celowej na realizację zadania „Pomoc dla poszkodowanych w budynku położonym w miejscowości 
Tylice 3 gm. Nowe Miasto Lubawskie z siedzibą w Mszanowie”.  
 

Sekretarz wyjaśniła, iż dotacja została przekazana dla pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; 
na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 
Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. Dotacja została wykorzystana  
w całości. Dowody zapłaty stanowią załącznik nr 3. 
 

Pierwszym punktem rozszerzenia porządku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
przystąpienia do „Programu wyrównywania różnic między regionami II” w 2012 r. 
 

/Na posiedzenie Zarządu weszła pani Urszula Łydzińska- Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie/  
 

Pani U. Łydzińska poinformowała, iż PFRON uruchomił program wyrównywania różnic między regionami 
II. Jest bardzo krótki termin realizacji. Pierwszy wniosek miał zostać złożony przez Gminę Nowe Miasto 
Lubawskie z/s w Mszanowie, jednakże nie jest ona wstanie skompletować wniosku w tak krótkim czasie. 
Wczoraj, dnia 24 lipca 2012 r. Gmina Kurzętnik złożyła niekompletny wniosek, który w późniejszym czasie 
zostanie uzupełniony. Proponują remont łazienki w przedszkolu, aby przystosować ją dla osób 
niepełnosprawnych.  
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  
K. Trzaskalska, W. Jabłoński.  
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/Pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/  
 

Ostatni punkt porządku posiedzenia stanowiły sprawy różne.  
 

Pani K. Trzaskalska poinformowała o rozmowie z Wójtem Tomaszewskim. Wójt Tomaszewski poprosił, aby 
zaproszono go na jedno z posiedzeń Zarządu, aby przeprowadzić rozmowę odnośnie znalezienia siedziby dla 
Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach.  
 
 
Protokół sporządziła        Przewodnicząca 
 
Monika Mioskowska         Ewa Dembek 


